
Zápis a usnesení 
 

z 28. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 23.2.2017 

 
 

 

Termín jednání: 23.2.2017 v 1600 hodin 
Místo:   MěÚ – malá zasedací místnost 
 
Prezence:  
Členové komise:  Ing. Tomáš Prinz, Ing. Zdeněk Třešňák,  Ing. Pavel Graca, Ing. arch. D. 

Urbanec, M. Hurajčík, Ing. arch. Z. Franta 
 (přítomno 6, omluveni 2, neomluven 0) 
Tajemník komise: Ing. Petr Řezník  

Hosté:   Aleš Richter- Edip, Ing. Pajer, Ing. Kupka – odbor IaD 
   M. Landa - cyklotrasy 
 
Program: 

 

1. Mariánské Lázně-Návrh řešení dopravy v centru města  

2. Orientační systém ve městě – projednání návrhu řešení 

3. Lokality vhodné pro zástavbu rodinnými domky 

4. Různé 

 

  

Ad1/Ing. Aleš Richter ze společnosti Edip prezentoval zpracovanou aktualizaci generelu 
dopravy. 
 
Na základě vyjádření Ing. arch. Z. Franty komise doporučuje:  
Usnesení KUaD č.92 /2017 
1/Předložený materiál je ideovým návrhem a je třeba ověřit proveditelnost stavebních opatření 
tohoto návrhu 
2/předložený materiál je třeba doplnit o další varianty řešení 

- preferovat režimové opatření před stavebními 
- zvážit zřízení pěší zóny 
- realizace stavebních opatření - jedná se o nejnákladnější opatření 

3/dořešit rozšíření zájmové území o Anglickou ulici (návrh na rozšíření zadání) 
 

 
 
Ad2/ Usnesení KUaD č.93 /2017 
Komise UaD doporučuje propojit návrh řešení orientačního systému pro auta s již schváleným 
opatřením ohledně parkování v centru města. Komise doporučuje do orientačního systému 
zahrnout i navigační systém ohledně aktuální situace s možností parkováním ve městě. 
 
Ad3/ Usnesení KUaD č.94 /2017 

 
Lokalita U Pily 

Komise UaD doporučuje a preferuje zastavět hlavní část zájmového území bytovými nebo 
řadovými domy a západní část ponechat dle původního záměru pro zástavbu rodinnými domy. 
 



Lokalita Hamrníky 

Komise UaD pouze konstatuje, že zájmové území je v budoucnu vhodné pro zástavbu RD  
 
 
Lokalita Dobrovského 

Komise UaD konstatuje, že zásadní podmínkou pro případnou zástavbu rodinnými domy je 
dořešení bezkonfliktního přístupu k předmětným pozemkům.  
 
Lokalita U Tvrze 

Komise UaD doporučuje navázat na řešení zástavby této lokality dle předložené studie 
zpracovanou Ing. arch. D.Urbancem. 
 
 
 

 
Předseda komise Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 19:05hod. 
 
Zapsal dne 23.2.2017 Ing. Řezník 
Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 23.3.2017 
 
 


